
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2020 roku w pełnym pięcioosobowym   

składzie z udziałem  Burmistrza Miasta i Sekretarza Miasta.  

Do naszej komisji wpłynęło 7 wniosków i petycji, głównie w tematach związanych z trudną 

sytuacją COVID- 19. Komisja wspólnie z Panem Burmistrzem i Sekretarzem Gminy szczegółowo 

przeanalizowała wnioski i petycje pod względem prawnym i ekonomicznym i udzieliła 

szczegółowych odpowiedzi na wyżej wymienione wnioski i petycje  w niżej wymienionych 

uchwałach: 

m)  W sprawie odpowiedzi na petycję o nie naliczanie opłat za wystawianie towarów poza 

lokalami położonymi w budynku na prywatnym terenie lub o obniżenie tej kwoty. 

n) W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 10 marca 2020 roku w sprawie 

uhonorowania zmarłego w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem w dniu 10 kwietnia 

2010 roku Ks. Płk. Adam Pilcha z okazji 10 rocznicy tej katastrofy. 

o) W sprawie odpowiedzi na pismo w sprawie objęcia zwolnienia z podatku od 

nieruchomości szerszej grupy przedsiębiorców. 

p) W sprawie odpowiedzi na wniosek Spółki DOMS sp. z o.o. z siedzibą w Zakopanym 

q) W sprawie odpowiedzi na petycję Hotelu Stok złożoną w dniu 7 kwietnia 2020 roku w 

sprawie przyjęcia rozwiązań, których skutkiem będzie zwolnienie z podatku od 

nieruchomości gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej 

r) W sprawie odpowiedzi na petycję Parafii Ewangelicko Augsburskiej 

s) W sprawie odpowiedzi na wniosek zarządu  Tauron Dystrybucja S.A. złożony w dniu 14 

kwietnia 2020 roku w sprawie podjęcia uchwały zwalniającej z podatku od 

nieruchomości Tauron Dystrybucja S.A, bądź uchwały przesuwającej termin płatności 

tego podatku. 
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